
Zápis z jednání zastupitelstva obce Dřevěnice, 
konaného dne 16.12.2024  v Hospůdce u Militkých                

ve Dřevěnici 
 
 
 
Přítomní členové zastupitelstva:  
Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Omluvení členové zastupitelstva: Jaromír Militký 
Hosté: 
 
Program jednání: 
 

1. Úkoly z minulého jednání zastupitelstva 
2. Projednání rozpočtu obce na rok 2025 
3. Různé  

 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje program jednání 
 

        Hlasování: 
Pro:   6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, Štěpán Sutner, Bc. 
Barbora Veberová, Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje program jednání 

 
 
 

1. ÚKOLY Z MINULÉHO JEDNÁNÍ ZASTUPITELSTVA 
 
 • Proběhly všechny plánované akce -  Posezení se seniory, Divadlo s Mikulášskou  
nadílkou, Rozsvícení stromečku, Mikuláš,  Česko zpívá koledy. Průběh byl vzhledem ke 
kvalitní přípravě vnímán pozitivně. 
 
•  Sklad komunální techniky  - Ing Ostrčil stále pracuje na projektové dokumentaci. Na 
vytápění první části použije infra panely dle dohody na minulém zasedání. Na společnou 
zeď mezi sociálním zázemím a skladem dá komín – zatím bez osazení.  
  
• Digitální úřední deska: Proběhly přípravné práce osazení desky. Zdí byly vyvedeny 
kabely napájení elektrickou energií a internetové připojení. Poskytovatel www stránek 
obce – W Partner nastavili RSS kanál tak, aby vše dohromady fungovalo. Samotná 
instalace má proběhnout v lednu- termín bude upřesněn.  

 
•  Zábrana u kontejnerů – Ke kontejnerům u garáží byla nainstalována zábrana dle 
dohody na minulém zasedání. Nyní bude třeba zjistit její účinnost.    
 



• Elektronická spisová služba – od roku 2025 mělo být pro obce povinné vedení spisové 
služby elektronicky. My vedeme prozatím v papírové podobě. Termín této povinnosti se 
posunul na rok 2026. Starostka navrhuje zřídit elektronickou spisovou službu již od 
1.1.2025 a to vzhledem k tomu, že má obec povinnost vést dokumentaci rozřazenou do 
spisů a vidí potřebu zavést na elektronický systém dřív, než bude povinný. Zastupitelstvu 
předložila cenovou nabídku firmy Galileo a Gordic. 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje zavedení 
elektronické spisové služby od firmy Galileo Corporation, s.r.o. dle 
předložené cenové nabídky. 
 
Hlasování:  Pro: 6 Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 

Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje zavedení 
elektronické spisové služby od firmy Galileo Corporation, s.r.o. dle 
předložené cenové nabídky. 
 

 
• Pěna v nádrži – Dle informace místostarosty se pěna v požární nádrži již znovu 
neobjevila 
 
 
 

2. PROJEDNÁNÍ ROZPOČTU OBCE NA ROK 2025 
 
• Zastupitelstvo obce projednalo kalkulaci cen vodného a stočného.  

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje cenu 
vodného pro rok 2025 ve výši 33,36 Kč bez DPH / m3 a cenu stočného 
pro rok 2025 ve výši  42,56 Kč bez DPH/ m3. 
 
Hlasování:  Pro: 6 Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 

Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová, Mgr. 
Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 

 
Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje cenu vodného pro 
rok 2025 ve výši 33,36 Kč bez DPH / m3 a cenu stočného pro rok 2025 
ve výši  42,56 Kč bez DPH/ m3. 

 
 
 
 
 
 



• Zastupitelstvo obce projednalo Rozpočet obce Dřevěnice na rok 2025  
 

Návrh usnesení:  Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje rozpočet obce 
Dřevěnice na rok 2025 jako schodkový ve výši příjmů 9 427 800,-Kč  a výdajů 
12 330 000,- Kč , financování vlastní zdroje z B.Ú. 2 902 200,- Kč. Jako závazné 
ukazatele rozpočtu zastupitelstvo stanoví dodržení objemu jednotlivých tříd 
rozpočtu. 
 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce Dřevěnice schvaluje rozpočet obce Dřevěnice 
na rok 2025 jako schodkový ve výši příjmů 9 427 800,-Kč  a výdajů 12 330 000,- 
Kč , financování vlastní zdroje z B.Ú. 2 902 200,- Kč. Jako závazné ukazatele 
rozpočtu zastupitelstvo stanoví dodržení objemu jednotlivých tříd rozpočtu. 
 

3. RŮZNÉ 
 
• Rozpočtové opatření č.3 – Zastupitelstvo projednalo rozpočtové opatření č.3/2024 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č.3/2024 
 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka 
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Rozpočtové opatření č.3/2024 
 

• Rekonstrukce silnice – Zastupitelstvo projednalo zadávací dokumentaci na veřejnou 
zakázku Rekonsturkce silnice „III/2864 a III/2861 Těšín – Radim – kř. s I/16 Na Špici, II. 
etapa – 1. a 2. část “ a výstavba chodníků – V kopci a Na Větrově v obci Dřevěnice. 
K zadávací dokumentaci nemá výhrady. 
 
• Věcné břemeno ČEZ – Zastupitelstvo projednalo návrh smlouvy ke stavbě K_JC-
Dřevěnice p.č. 23/7 – smyčka kNN 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy ke stavbě 
K_JC-Dřevěnice p.č. 23/7 – smyčka kNN 

Hlasování:  Pro:  
Proti: 5 Ing. Petr Jiránek, Radka Stránská, Štěpán Sutner, 
Bc. Barbora Veberová,  Mgr. Dušan Vrabec 
Zdrželi se: 1 Ing. Josef Barochovský 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh smlouvy ke stavbě K_JC-
Dřevěnice p.č. 23/7 – smyčka kNN 



• Žádost o příspěvek na činnost Včelaři – Český svaz včelařů, ZO ČVS Radim požádal o 
příspěvek na činnost 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního 
příspěvku na činnost Českého svazu včelařů, ZO ČVS Radim ve výši 5.000,- Kč 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka   
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje poskytnutí finančního příspěvku na 
činnost Českého svazu včelařů, ZO ČVS Radim ve výši 5.000,- Kč 
 

• Dodatek ke smlouvě Diakonie – Diakonie Broumov, sociální družstvo předložila ke 
schválení dodatek č. 1 ke smlouvě ze dne 24.3.2021, kterým se navyšuje poplatek za 
obsluhu kontejneru pro sběr použitého textilu a obuvi v rámci předcházení vzniků odpadů 
na 500,- Kč bez DPH/měsíc  
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o 
poskytnutí služeb ze dne 24.3.2021 s Diakonií Broumov, sociální družstvo 
 

Hlasování:  Pro: 6  Ing. Josef Barochovský, Ing. Petr Jiránek, Radka   
Stránská, Štěpán Sutner, Bc. Barbora Veberová,          
Mgr. Dušan Vrabec 
Proti: 0 
Zdrželi se: 0 
 

Usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o 
poskytnutí služeb ze dne 24.3.2021 s Diakonií Broumov, sociální družstvo 
 

 
 

• Výlet do divadla: Dne 8.2.2025 pojedeme do Divadla Palace v Praze na představení 
Hledám ženu, nástup ihned 
 

 
 
Zapsal: Radka Stránská          Ověřil: Ing. Petr Jiránek  
  

Ing. Josef Barochovský 
 
 
 
 
 

Bc. Barbora Veberová                   Mgr. Dušan Vrabec 
     starostka obce           místostarosta 


